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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  CORBENI 
JUDETUL ARGES 

Tel./fax. 0248730236,  C.U.I. 4122051 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 31.01.2024 cu ocazia sedinței ordinare a 
Consiliului Local al comunei Corbeni, jud.Argeș 

 

          La lucrarile sedintei ordinare convocata la data de  31.01.2024, ora 09:00,  participa urmatori consilieri 

locali: 

Nr. 

Crt 

NUMELE ȘI PRENUMELE APARTENEȚA POLITICĂ PREZENTA 

CONSILIERILOR 

LOCALI 

1 BOSTAN ȘTEFAN PARTIDUL LIBERTATE, UNITATE 

ȘI SOLIDARITATE 

Prezent/absent 

2 CIOBANU IONEL PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT Prezent/absent 

3 DINCUTA NICOLAE PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT Prezent/absent 

4 DOVLEAC BOGDAN-

IONUȚ 

PARTIDUL LIBERTATE, 

UNITATE ȘI SOLIDARITATE 

Prezent/absent 

5 GHERGHINA ALINA- 

IULIANA 
PRO ROMANIA Prezent/absent 

6 HERIȘANU VASILE PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT Prezent/absent 

7 IOSIF AUREL CANDIDAT INDEPENDENT Prezent/absent 

8 ILIE VASILICĂ PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT Prezent/absent 

9 MIRON NICOLAE PARTIDUL NATIONAL ROMAN Prezent/absent 

10 MIRON SILVIU-MARIAN PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT Prezent/absent 

11 MOȚOC NEAGOE PRO ROMANIA Prezent/absent 

12 POPESCU EUGEN PARTIDUL NATIONAL ROMAN Prezent/absent 

13 SOPA VASILE PARTIDUL ECOLOGIST ROMAN Prezent/absent 

14 STANCU DORIN UNIUNEA SALVATI ROMANIA Prezent/absent 

15 UNGUREANU DANIEL PARTIDUL SOCIAL DEMOCRAT Prezent/absent 

 

           Conform dispozitiilor art.138, alin.(1) din OUG  nr.57/2019 sedința consiliului local este publică. 

          Din partea executivului participă :d-l Nicolae Dinica – Primarul comunei Corbeni, d-na Eugenia Titei 

– secretarul general al comunei Corbeni,  d-na Olteanu Ionela – consilier in cadrul Cabinetului Primarului, si 

d-ara Giulea Mariana – consilier juridic in cadrul Compartimentului monitorizare si gestionare proceduri 

administrative, fond funciar. 

          Consiliul Local al comunei Corbeni, judetul Argeș a fost convocat, la sedința ordinară, prin mijloace 

electronice si in scris, conform art.133, alin.(1) din OUG nr.57/2019 – Codul administrativ si conform preve-

derilor art. 22 alin. (1) din Regulamentul de organizare și funcționare a Consiliului local al comunei Corbeni, 

județul Argeș, aprobat prin H.C.L. nr. 57/23.09.2021, prin convocatorul nr. 970/25.01.2024 și dispozitia  nr. 

58/25.01.2024. 
          Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost transmise d-lor consilieri locali , în format electronic si 

scris conform prevederilor din  Regulamentul de organizare și funcționare a Consiliului local al comunei 

Corbeni, județul Argeș.Comisia nr. 1 pentru agricultura, activitati economico financiare amenajarea 

teritoriului si urbanism, administrarea domeniului public si privat al comunei, comisia nr. 2 pentru invatamant, 

sanatate si familie, activitati  social – culturale culte, munca si protectie sociala, protectie copii tineret si sport 

si comisia nr. 3 pentru protectia mediului si turism, juridica si de disciplina, prezinta avizele consultative date 

pe proiectele  de  hotarare mentionate in convocator.           

         Având in vedere că sunt întrunite cerințele  art.136, alin.(8) din OUG nr.57/2019, în temeiul art.135, 
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alin.(7) din același act normativ,  primarul comunei Corbeni,  supune la vot ordinea de zi. 

         Ordinea de zi a ședinței ordinare  este următoarea: 
1. Aprobarea procesului verbal al sedintei extraordinare din data de 05.01.2024. 
2. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru şedinţele Consiliului Local al 

Comunei Corbeni, judetul Arges, din luna februarie 2024. - INITIATOR PRIMAR – Nicolae Dinică. 
3. Proiect de hotarare privind  aprobarea  reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat 

din comuna Corbeni  pentru anul şcolar  2024-2025. - INITIATOR PRIMAR – Nicolae Dinică. 
4. Proiect de hotarare  privind aprobarea majorarii cu 5%  fata de nivelul acordat pentru luna decembrie 

2023 a cuantumului brut al salariilor de baza pentru functionarii publici si personalul contractual din 

cadrul familiei ocupationale ,,Administratie,, din Primaria comunei Corbeni, judetul Arges. - 

INITIATOR PRIMAR – Nicolae Dinică. 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea infiintarii Centrului Comunitar Integrat  ( C.C.I.) centru fara 

personalitate juridica. - INITIATOR PRIMAR – Nicolae Dinică. 

6. Proiect de hotarare privind analiza stadiului de inscriere a datelor in Registrul agricol al comunei 

Corbeni in trimestrul al IV-lea din anul 2023. - INITIATOR PRIMAR – Nicolae Dinică 
7. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr. 81/2023 privind  aprobarea 

organigramei si a statului de functii  pentru personalul din  cadrul aparatului  de specialitate al 

primarului  comunei   Corbeni si al serviciilor publice locale din subordinea Consiliului Local al 

comunei Corbeni. - INITIATOR PRIMAR – Nicolae Dinică. 

8. Proiect de hotarare privind stabilirea salariilor de baza pentru personalul contractual din cadrul 

Serviciului public de alimentare cu apa si canalizare al comunei Corbeni -  serviciu public de interes 

local aflat in subordinea Consiliului Local al comunei Corbeni. - INITIATOR PRIMAR – Nicolae 

Dinică. 
9. Probleme curente. 

            Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de  voturi.  
     Se supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 05.01.2024. Avand in vedere ca  

nu sunt solicitari de rectificare a celor consemnate, se supune la vot procesul verbal si se aproba cu 8 voturi 

pentru si 3 abtineri  (Stancu Dorin, Ilie Vasilica, Miron Nicolae – care nu au fost prezenti  la sedinta 

extraordinara din data de 05.01.2024  ). 

            Se prezinta proiectul de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pentru sedintele Consiliului 

Local al comunei Corbeni, judetul Arges, din luna februarie 2024. Astfel in urma discutiilor, se propune 

domnul Ilie Vasilica . Se supune la vot  proiectul de hotarare si se aproba cu unanimitate de  voturi . 
    Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea  reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ  

preuniversitar de stat din comuna Corbeni  pentru anul şcolar  2024-2025. Prezinta proiectul de hotarare 

doamna secretar general Eugenia Titei, si aduce la cunostinta Consiliului Local  avizul emis de Inspectoratul 

Judetean Scolar. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune la vot  proiectul de hotarare si se 

aproba cu unanimitate de  voturi . 

          Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea majorarii cu 5%  fata de nivelul acordat pentru luna 

decembrie 2023 a cuantumului brut al salariilor de baza pentru functionarii publici si personalul contractual 

din cadrul familiei ocupationale ,,Administratie,, din Primaria comunei Corbeni, judetul Arges. Prezinta 

proiectul de hotarare doamna secretar general Eugenia Titei. Domnul Iosif Aurel intreaba daca exista suport 

financiar iar doamna Olteanu Ionela afirma ca exista.Domnul Sopa Vasile afirma ca la salariul minim daca se 

aplica 5% acesta va scadea,  iar la anumite persoane salariile  vor scadea foarte mult. Doamna secretar general 

Eugenia Titei afirma ca nu exista incadrate persoane cu salariul minim, insa  la indemnizatii si la asistentii 

personali ai persoanelor cu handicap,  care nu se incadreaza in acest proiect de hotarare, s-a solicitat punct de 

vedere de la minister si astfel s-a specificat ca la suma de 3300 lei – salariul minim in vigoare , se   aplica 5% 

. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune la vot  proiectul de hotarare si se aproba cu 

unanimitate de  voturi . 
          Se prezinta proiectul de hotarare privind aprobarea infiintarii Centrului Comunitar Integrat  ( C.C.I.) 

centru fara personalitate juridica. Domnul Primar afirma ca s- a aprobat in trecut un proiect de hotarare prin 
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care comuna Corbeni a devenit partener cu Ministerul Muncii si cel al Educatiei,  pentru a participa la acest 

proiect, cu scopul de a fi modernizat dispensarul cumparat din satul Oesti prin infiintarea acestui  centru 

comunitar . Urmeaza a se face demersuri la Ministerul Sanatatii   pentru a obtine aviz,  iar acest centru va 

avea trei componente , respectiv componenta medicala, cea sociala si cea educationala. Doamna secretar 

general Eugenia Titei prezinta spre informare situatia cu persoanele vulnerabile,  situatie care a fost intocmita 

de compartimentul de asistenta sociala si cuprinde persoanele vulnerabile din comuna si care va fi transmisa 

si ministerului in vederea avizarii centrului comunitar. Domnul Iosif Aurel intreaba care a fost suma investita 

de primarie. Doamna Olteanu Ionela prezinta toate detaliile financiare si afirma ca,  contributia proprie a fost 

de 23.729,42 lei . Domnul Iosif Aurel  afirma ca s-a specificat prin hotarare lucrari neeligibile in suma de 350 

mii lei. Doamna Olteanu Ionela afirma ca pentru a incheia proiectul s-a prevazut o suma de bani ca prevedere 

bugetara,  dar nu s-a cheltuit deoarece s-a  primit o suma de bani din prefinantare , motiv pentru care nu s-a 

cheltuit suma alocata prin hotarare de consiliul local. Sunt discutii dezorganizate. Doamna secretar general 

Eugenia Titei  da citire prevederilor legale, prin care se detaliaza obligatiile autoritatii locale de a se ocupa de 

organizarea acestor centre. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune la vot  proiectul de 

hotarare si se aproba cu 10 voturi pentru si o abtinere (Iosif Aurel).  
          Se prezinta proiectul de hotarare privind analiza stadiului de inscriere a datelor in Registrul agricol al 

comunei Corbeni in trimestrul al IV-lea din anul 2023. Prezinta proiectul de hotarare doamna Talpan Simon 

– inspector in cadrul Compartimentului  Registrul Agricol. Domnul Sopa Vasile afirma ca in situatiile 

prezentate, in satul Bucsenesti, apare un anumit numar de animale care in realitate nu sunt,  cifrele sunt eronate 

si astfel asociatiile acopera incarcatura  cu aceste animale care, poate, nu sunt din comuna. Doamna Talpan 

Simona afirma ca acestea sunt situatiile transmise de medicul veterinar. Domnul Motoc Neagoe afirma ca si 

dansul le are tot in Bucsenesti si are cca 60 de animale. Domnul Sopa Vasile afirma ca numarul detaliat de 

animale este foarte mare si nu este corect. Domnul Herisanu Vasile intreaba daca aceste animale se regasesc 

la registru agricol. Doamna Talpan Simona afirma ca nu toti cetateni si-au declarat animalele la registrul 

agricol. Domnul Sopa Vasile afirma ca cetatenii vor informatii si sunt interesati cine va urca la pasunat in  

muntele Padina si astfel Consiliul Local va fi vinovat daca sunt neintelegeri. Doamna secretar general Eugenia 

Titei afirma ca este necesar sa se respecte contractele de inchiriere incheiate. Domnul Miron Nicolae afirma 

ca cetatenii trebuie sa se adreseze asociatiei iar acestia vor lua animalele pentru a pasuna dupa obiceiul locului.  
 Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune la vot  proiectul de hotarare si se aproba cu 10 voturi 

pentru si o abtinere (Iosif Aurel).  
             Se prezinta proiectul de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr. 81/2023 privind  

aprobarea organigramei si a statului de functii  pentru personalul din  cadrul aparatului  de specialitate al 

primarului  comunei   Corbeni si al serviciilor publice locale din subordinea Consiliului Local al comunei 

Corbeni. Prezinta proiectul de hotarare doamna Ioana Vacaru – inspector in cadrul Compartimentului Stare 

Civila  si afirma ca infiintarea Centrului Comunitar Integrat a implicat si modificarea organigramei existente. 

Domnul Iosif Aurel intreaba daca nu este necesar sa existe la acel centru si medic,  iar doamna Vacaru Ioana 

afirma ca doar pe baza de protocol. Domnul Iosif Aurel afirma ca persoana de la compartimentul sport si 

cultura nu mai exista si intreaba ce demersuri s-au facut. Doamna Ioana Vacaru afirma ca persoana care ocupa 

acel post si-a dat demisia. Sunt discutii dezorganizate. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se supune 

la vot  proiectul de hotarare si se aproba cu 10 voturi pentru si o abtinere (Iosif Aurel).  
           Se prezinta proiectul de hotarare privind stabilirea salariilor de baza pentru personalul contractual din 

cadrul Serviciului public de alimentare cu apa si canalizare al comunei Corbeni -  serviciu public de interes 

local aflat in subordinea Consiliului Local al comunei Corbeni. Prezinta proiectul de hotarare doamna secretar 

general Eugenia Titei. Domnul Sopa Vasile afirma ca salariul pentru muncitori este foarte mic . Domnul Miron 

Nicolae propune sa li se acorde si vouchere de vacanta. Doamna Olteanu Ionela afirma ca nu au primit 

vouchere de vacanta deoarece nu au avut bani incasati de la cetateni,  deoarece salariile sunt din plata taxei la 

apa.  Domnul Miron Nicolae intreaba ce demersuri se pot face cu privire la persoanele care nu platesc apa. 

Domnul primar afirma ca se poate face un proiect de hotarare pentru luarea anumitor masuri pentru cei care 

nu incheie contract de apa si nu platesc taxa la apa . Domnul Iosif Aurel intreaba cine face contabilitatea la 

serviciu si ce suma se plateste si cat se plateste curent la pompa de la Oesti. Doamna Olteanu Ionela afirma 
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ca se plateste pentru contabilitate suma de 2200 lei in baza unui contract. Domnul primar afirma ca factura se 

plateste per total cca 25 mii lei pe luna care cuprinde toate serviciile, de la camin cultural si iluminat public, 

etc. Sunt discutii dezorganizate. Doamna Vacaru Ioana afirma ca daca au bani pot beneficia si de vouchere de 

vacanta si astfel nu trebuie sa existe hotarare in acest sens. Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii se 

supune la vot  proiectul de hotarare si se aproba cu 10 voturi pentru si o abtinere (Iosif Aurel).  
            Se trece la discutarea ultimului punct inscris pe ordinea de zi, probleme curente.  

             Se prezinta cererea depusa de domnul Vacaru Vergil din comuna Corbeni, sat Poienari – satul nou, 

care solicita prelungirea contractului de inchiriere pe o perioada de 10 ani. In urma discutiilor Consiliul Local 

este de acord cu prelungirea si implicit cu intocmirea unui raport de evaluare. Doamna secretar general 

Eugenia Titei afirma ca se va face proiect de hotarare in acest sens.  

           Se prezinta cererea depusa de Parohia Berindesti care solicita un sprijin financiar pentru a continua 

lucrarile la capela mortuara cu suma de 20.000 lei. Domnul Iosif Aurel afirma ca acesti bani trebuie sa fie 

prinsi in bugetul pe acest an. Domnul Primar afirma ca se va discuta la aprobarea bugetului urmand a se face 

si un regulament in acest sens.  

           Se prezinta adresa nr. 739/10.01.2024 inregistrata la Primaria Corbeni sub nr. 287/2024 emisa de 

Consiliul Judetean Arges,  prin care ne informeaza asupra derularii obiectivului de investitii ,, Amenajare cale 

de acces mecanizata Cetatea Poienari,, si astfel solicita punerea la dispozitie a unei suprafete de 1,3 ha din 

punctul ,,Izlaz Strica Runcu,, . Domnul Iosif Aurel afirma ca s-a mai prezentat in sedinta de anul trecut o 

astfel de adresa si intreaba ce s-a disuctat la acea sedinta. Domnul primar afirma ca discutiile au fost astfel: 

,,daca nu vor veni ofertanti la licitatie pentru atribuirea pasunii,  sa se faca demersuri  in cest sens,,. Domnul 

Iosif Aurel afirma ca nu doreste sa se treaca in proprietatea Consiliului Judetean . Domnul primar afirma ca 

s-a luat de la Arefu un teren si trebuie sa impadureasca o alta suprafata in alta comuna , insa se va impaduri 

pe numele Consiliului Judetean,  nu pe al comunei. Doamna secretar general Eugenia Titei  afirma ca astfel  

se va trece in proprietatea Consiliului Judetean. Domnul Iosif Aurel afirma ca izlazul este in privat si trebuie  

facute demersuri  in acest sens, cu precizarea ca se poate impaduri,  dar sa nu fie in proprietatea lor. Se solicita 

acordul de principiu al Consiliului Local pentru a se face demersuri in acest sens, si se aproba cu 10 voturi 

pentru si o abtinere (Iosif Aurel).  

           Se prezinta cererea depusa de domnul Isfan Bogdan, din comuna Corbeni , care solicita inchirierea 

unei camere pentru  a locui impreuna cu familia sa,  in spatiul detinut de primarie  in satul nou, urmand a face 

reparatii la acel spatiu. Domnul Motoc Neagoe afirma ca acea camera este foarte degradata .  

           Se prezinta cererea depusa de doamna Ionescu Mariana in calitate de proprietar al imobilului cumparat 

de la Doru Bobi teren situat in punctul ,, Satul Nou,, prin care solicita cumpararea suprafetei ramasa libera 

intre proprietatea sa si proprietatea numitei Cican Mariana.  Domnul primar afirma ca este o constructie cu 

trei camere, din care doua camere sunt vandute iar a primariei este in mijloc si pe aceea o solicita domnul 

Isfan  si propune sa se gaseasca o solutie pentru rezolvarea acestei situatii, si propune deplasarea la fata locului 

a membrilor din cadrul comisiei de specialitate nr. 1 din cadrul Consiliului Local Corbeni.  

            La sedinta participa si cetateni ai comunei Corbeni. 

Domnul Turcu Vasile afirma ca este necesar sa se gaseasca o solutie pentru a pasuna cu ovinele in 

munte, iar propunerea sa este de a se retrage din asociatia la care sunt membri si sa se administreze separat si 

sa aibe inchiriat un munte si un izlaz. Domnul Vlaicu Aron afirma ca sunt in jur de 1000 de ovine,  impreuna 

cu cele detinute de domnul Miu Nicolae . Se afirma ca muntii solicitati au fost ai Corbenilor si ai Bucsenestilor 

si este necesar sa se respecte traditiile . Domnul Primar afirma ca a existat o procedura legala insa asociatia 

din Bucsenesti nu a avut documentele legate necesare inchirierii pasunilor si astfel nu sunt de vina pentru 

aceste neintelegeri nici primarul, comisia de la licitatie sau consiliul local. Domnul Turcu Vasile solicita 

gasirea unei solutii,  deoarece a primit o adresa ca este dat afara din asociatie. Domnul Aron Vlaicu afirma ca 

si dansul a primit adresa in acest sens. Domnul Sopa Vasile afirma ca aceleasi probeme au fost si in cadrul 

asociatiei Bucsenesti, iar daca se respecta legislatia, muntele era al Bucsenestilor, ca de obicei.  

Domnul Turcu Ion Corneliu intreaba daca asociatia a respectat din obligatiile locatarului punctul w) 

din caietul de sarcini si din contract. Domnul Primar afirma ca a exista o comisie care a verificat respectarea 

obligatiilor, insa avand in vedere ca exista un contract, daca se rezilieaza,   acesta va fi contestat in instanta si 
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v-a dura procesul cca 3 ani . Domnul Turcu Ion Corneliu afirma ca daca suprafata nu a fost marita cu 5 % se 

reziliaza de plin drept,  fara interventia instantei, insa asociatia  nu a curatit izlazul, iar primaria nu a facut 

nici un demers in acest sens . Domnul Motoc  Neagoe afirma ca acea prevedere de 5 % se refera la al doilea 

an de inchiriere . Domnul Primar afirma ca daca sunt nemultumiti,  se pot retrage din asociatie,  deoarece 

obiectul asociatiei sunt oile cetatenilor. Domnul  Vlaicu Aron  afirma ca s-a facut acoperire cu oile noastre de 

catre asociatie, iar la o sedinta daca a vorbit a primit adresa de excludere din asociatie. Sunt discutii 

dezorganizate.  

Domnul Miron Nicolae solicita sa ia cuvantul. Domnul Turcu Ion Corneliu afirma ca domnul Miron 

Nicolae dezbate subiecte in numele socrului sau si astfel este in conflict de interese. Domnul Miron Nicolae 

afirma ca nu se voteaza niciun proiect , sunt doar discutii . Afirma ca asociatia in primavara anului 2023 a 

facut sedinta cu membrii asociatiei,  iar domnul Turcu Vasile a fost prezent la acea sedinta, si s-a hotarat sa se 

duca cu oile in muntele Lipitoarea , insa acesta a  refuzat acest lucru, incalcand astfel drepturile asociatiei. 

Sunt discutii dezorganizate.  

Domnul Turcu Vasile afirma ca se va duce acolo, trebuie sa gasiti  o masura , deoarece acolo se va 

duce indiferent ce o fi, daca nu le aduce in fata Primariei.  

Domnul primar afirma ca exista legislatia in vigoare si trebuie respectata. Afirma ca se va verifica 

daca exista incarcatura la fiecare contract in parte deoarece pana la 01 martie asociatiile au obligatia de a 

prezenta incarcatura de animale . Domnul Turcu Ion Corneliu afirma ca asa era normal din 2022,  in acest 

sens  a dat in judecata primaria deoarece nu a facut niciun demers. Domnul Iosif Aurel afirma ca astfel 

contractele nu mai sunt valabile . Sunt discutii dezorganizate. 

 Domnul Turcu Vasile afirma ca asociatia a facut incarcatura cu animalele acestor oameni prezenti la 

sedinta, insa acestia nu au dus animalele la pasunat in munte deoarece costurile asociatiei au fost foarte mari 

iar oamenii nu au avut de unde sa plateasca. Afirma ca primaria are parghia legala de a rezilia contractul. Sunt 

discutii dezorganizate. 

 Domnul primar afirma ca este necesar sa se ajunga la o intelegere . Doamna Roxana Mira intreaba 

daca  poate sa pasuneze toamna cu oile in izlaz. Domnul Iosif Aurel afirma ca pasunatul se termina dupa 15 

septembrie . Domnul Turcu Ion Corneliu afirma ca,  conform amenajamentului pastoral se termina mai tarziu 

cu anumite conditii. Sunt discutii dezorganizate. Domnul Sopa Vasile afirma ca asociatia si-a acoperit legal 

cu ce a avut pe acte, si nu cu  animalele  acestor cetateni. Sunt discutii dezorganizate. Domnul Turcu Ion 

Corneliu afirma ca cei care au inchiriat  terenurile au obligatia de a anunta vanzarea animalelor si intreaba 

daca exista adrese in acest sens. Domnul Primar afirma ca domnul Motoc Neagoe a informat Consiliul Local 

in acest sens. Totodata, domnul primar intreaba cati dintre persoanele prezente la sedinta mai sunt membrii la 

asociatia domnului Simion,  iar acestia afirma ca sunt toti membri,  deocamdata . Domnul Primar afirma ca 

puteti sa convocati o sedinta si sa rezolvati situatia. Sunt discutii dezorganizate. Domnul Sopa Vasile afirma 

ca este necesar sa se cunoasca legislatia in vigoare, deoarece APIA  a verificat pasunile si a virat banii iar daca 

se constata ca nu era corect,  banii se pot solicita de la asociatie sau de la consiliul local daca se va actiona in 

judecata. Sunt discutii dezorganizate. Avand in vedere jignirile pe care domnul Iosif Aurel i le adreseaza 

domnului Primar, acesta din urma paraseste sala de sedinta.   

           Presedintele de sedinta declara sedinta inchisa,  Avand in vedere ca nu mai sunt si alte discutii .  

          S-a incheiat prezentul proces-verbal, in 2 exemplare, un exemplar va fi afisat la avizierul primariei si 

va fi publicat pe pagina de internet a primariei in conditiile art.138, alin.(17) din  OUG nr.57/2019, iar un 

exemplar se va depune in dosarul special al sedintei ordinare de astazi 31.01.2024 conform art.138, alin.(16) 

din  OUG nr.57/2019. 

 

                        PRESEDINTE DE SEDINȚĂ,                              SECRETAR GENERAL AL COMUNEI           

                            CONSILIER LOCAL,                                                            CORBENI, 
                                    AUREL IOSIF                                                        JR. EUGENIA ȚIȚEI 
 
 

Redactat, 

Consilier juridic, Mariana Giulea 


